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Protokół nr 47/09 
posiedzenia Komisji Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  
w Suwałkach odbytego w dniu 15 grudnia 2009 r. w godz. od 1515 do 1600  

w sali nr 146 Urzędu Miejskiego w Suwałkach przy ul. Mickiewicza 1. 
 
Obecni członkowie Komisji: 
1/ Ryszard Ołów – przewodniczący Komisji,  
2/ Ryszard Perkowski – wiceprzewodniczący Komisji, 
3/ Roman Dębski, 
4/ Krzysztof Ołowniuk, 
5/ Stanisław Sieczkowski, 
6/ Sławomir Szeszko, 
7/ Tadeusz Szymańczyk, 
8/ Tadeusz Zamaro. 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1/ Józef Gajewski –prezydent miasta, 
2/ Eugeniusz Przybysz – naczelnik Wydz. OSGK, 
3/ Justyna Wołągiewicz – kierownik Referatu Urbanistyki, 
4/ Daghir Kassim – naczelnik Wydz. OSGK. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Do protokołu nr 46/09 posiedzenia Komisji z dnia 1 grudnia 2009 r. nie 
wnieśli uwag, wobec czego protokół został przyjęty. 

Posiedzeniu przewodniczył Ryszard Ołów, który powitał zebranych  
i zapytał o uwagi do porządku posiedzenia.  
 Uwag nie wniesiono, wobec czego został przyjęty następujący porządek 
posiedzenia: 

 

1. Zaopiniowanie przyjęcia działek do planu sprzedaŜy. 
 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego pomiędzy ulicą 
Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach. 

 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do spółki. 
 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 
na prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli nieruchomości z terenu miasta Suwałki. 

 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wymagań, jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie opróŜniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu miasta 
Suwałki.  
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6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 
na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami na terenie miasta Suwałki. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia 
na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt na terenie miasta Suwałki. 

 

8. Wolne wnioski. 
 
 
Ad pkt . 1. 
Zaopiniowanie przyjęcia działek do planu sprzedaŜy. 
Zestawienie wykazu działek przewidzianych do planu sprzedaŜy stanowi 
załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Działka nr geod. 33090/5 o pow. 0,0581 ha 
głosowanie: za – 8 radnych /jednomyślnie/ – opinia pozytywna; 
 
Działka nr geod. 30268/1 o pow. 0,0089 ha 
głosowanie: za – 8 radnych /jednomyślnie/ – opinia pozytywna; 
 
Działka nr geod. 30635/8 o pow. 0,0720 ha 
głosowanie: za – 8 radnych /jednomyślnie/ – opinia pozytywna. 
 
Opinia o treści: „Komisja na posiedzeniu w dniu 15 grudnia 2009 roku 
pozytywnie zaopiniowała przyjęcie do planu sprzedaŜy niŜej wymienionych 
działek: 
 

1/ nr geod. 33090/5 o pow. 0,0581 ha połoŜonej w Suwałkach przy ul. Zahańcze   
– sprzedaŜ w drodze przetargowej na polepszenie warunków zagospodarowania 
nieruchomości sąsiedniej ozn. nr geod. 33091. 
 

2/ nr geod. 30268/1 o pow. 0,0089 ha połoŜonej w Suwałkach przy  
ul. 23 Października – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej na polepszenie 
warunków zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej ozn. nr geod. 30267. 
 

3/ nr geod. 303635/8 o pow. 0,0720 ha połoŜona w Suwałkach przy  
ul. Staszica – sprzedaŜ w drodze bezprzetargowej na polepszenie warunków 
zagospodarowania nieruchomości sąsiedniej ozn. nr geod. 30637/1 i 30637/2.”  
 
 – stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad pkt . 2.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego pomiędzy ulicą Reja 
a ulicą Szpitalną w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały, wobec 
czego przystąpili do głosowania.  

    
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 8 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 

 
 
Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 15 grudnia 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu połoŜonego 
pomiędzy ulicą Reja a ulicą Szpitalną w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 3.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do spółki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
Józef Gajewski poinformował, Ŝe miasto otrzymało od Ministerstwa Skarbu 
Państwa ofertę przejęcia w całości suwalskiej spółki PKS. Faktyczna 
komunalizacja PKS Suwałki byłaby moŜliwa prawdopodobnie nie wcześniej niŜ 
w połowie przyszłego roku. Miasto otrzymało taką ofertę, podobnie jak wiele 
innych miast w kraju. Oczywiście wiąŜe się z tym pewne ryzyko, ale z naszych 
analiz wynika, Ŝe nie jest ono takie duŜe. PKS Suwałki zatrudnia obecnie prawie 
450 osób. Ma swoje placówki terenowe w Augustowie, Gołdapi, Ełku i Olecku, 
czyli działa na terenie dwóch województw. RóŜnie mówi się o kondycji 
finansowej firmy. W poprzednich latach przynosiła ona zyski, ale teraz strata na 
koniec roku moŜe wynieść ok. 700 tys. zł. Przygotowany przez zarząd PKS plan 
naprawczy przewiduje redukcję ok. 50 etatów, lecz w tej liczbie znajda się 
pracownicy, którzy odejdą na emeryturę. Komunalizację poparły wszystkie 
spośród sześciu działających w PKS związków zawodowych. Uznały, Ŝe jest to 
sposób na ratowanie firmy. Akcje PKS miasto będzie mogło sprzedać w kaŜdej 
chwili, pod warunkiem przekazania na róŜne fundusze niespełna jednej czwartej 
z uzyskanej sumy. Nie obowiązuje Ŝadna karencja czasowa. Zainteresowanie 
komunalizacją wyraziły dotąd m.in. władze ŁomŜy, Krosna, Rzeszowa.             
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Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 8 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 

 
 
Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 15 grudnia 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
przystąpienia do spółki. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 4.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 
właścicieli nieruchomości z terenu miasta Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały, wobec 
czego przystąpili do głosowania.  

 
    

Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 8 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 

 
 
Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej  

w Suwałkach w dniu 15 grudnia 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca 
ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie 
odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu miasta 
Suwałki. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 5.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie działalności w zakresie opróŜniania zbiorników bezodpływowych 
i transportu nieczystości ciekłych z terenu miasta Suwałki.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
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Tadeusz Szymańczyk zaproponował, Ŝeby § 3 załącznika do projektu uchwały, 
który określa wymagania, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegając się  
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróŜniania 
zbiorników bezodpływowych transportu nieczystości ciekłych z terenu miasta 
Suwałki brzmiał następująco: „Odebranie nieczystości ciekłych musi nastąpić 
nie później niŜ dnia następnego” oraz § 4 „Przedsiębiorca ubiegający się  
o zezwolenie na opróŜnianie zbiorników bezodpływowych i transport 
nieczystości ciekłych, powinien przedłoŜyć oświadczenie o gotowości odbioru 
nieczystości ciekłych przez stację zlewową upowaŜnioną do odbioru bądź teŜ 
nieczystości płynnych”. Chodzi o to, Ŝeby dać moŜliwość odbierania 
nieczystości ciekłych przez stację zlewną zlokalizowaną np. w Grajewie, 
Augustowie, czy teŜ Lipsku, a nie tylko przez stację przy ulicy Sejneńskiej. 
 
Józef Gajewski przyjął proponowaną przez radnego zmianę dotyczącą § 3, 
natomiast nie zgodził się na zmianę § 4 z dwóch powodów. Po pierwsze 
obowiązuje juŜ wcześniej przyjęty Regulamin utrzymania czystości i porządku 
na terenie naszego miasta i Ŝeby zmienić zapis § 4 naleŜałoby najpierw zmienić 
poprzednią uchwałę. Po drugie Miasto nie będzie miało juŜ tak skutecznej 
kontroli nad transportem nieczystości i z pewnością część z nich trafi np. do 
lasu. 
 
 
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 8 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 

 
 
Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 15 grudnia 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie opróŜniania 
zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych z terenu miasta 
Suwałki.  
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 6.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  
na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed bezdomnymi 
zwierzętami na terenie miasta Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 
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Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały, wobec 
czego przystąpili do głosowania.  

    
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 8 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 

 
 
Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 15 grudnia 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się  
o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony przed 
bezdomnymi zwierzętami na terenie miasta Suwałki. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
 
Ad pkt . 7.  
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wymagań, jakie 
powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia  
na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia schronisk dla 
bezdomnych zwierząt na terenie miasta Suwałki. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
 

Członkowie Komisji nie mieli pytań i uwag do projektu uchwały, wobec 
czego przystąpili do głosowania.  

    
Głosowanie w sprawie zaopiniowania projektu uchwały: 
za pozytywną opinią głosowało  - 8 radnych, 
przeciw      - 0, 
wstrzymał się od głosu    - 0. 

 
 
Komisja Strategii i Rozwoju Gospodarczego Rady Miejskiej w Suwałkach  

w dniu 15 grudnia 2009 r., pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt na  terenie miasta Suwałki. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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Ad pkt . 5.  
Wolne wnioski. 
 
 
Wniosków nie zgłoszono. 
 

Na tym protokół zakończono.  
          

Przewodniczący Komisji  
Strategii i Rozwoju Gospodarczego 

Rady Miejskiej w Suwałkach 
    

Protokołowała:          Ryszard Ołów 
     
Katarzyna Gałazin            
Podinspektor w Biurze Rady Miejskiej   
Urzędu Miejskiego w Suwałkach 

 
 
 

 
 
 
 


